
Rondvraagpunt van het lid De Groot (D66) over advies van de parlementair advocaat over 
beperkingen stellen aan het gebruik van reeds toegelaten gewasbeschermingsmiddelen 
 
Juli vorig jaar heeft de Kamer een motie van D66 aangenomen met het volgende dictum: ‘’verzoekt 
de regering voorts, daarbij ook de mogelijkheden te verkennen om het gebruik van 
glyfosaathoudende middelen voor de voornoemde toepassingen te ontmoedigen, bijvoorbeeld via 
het gemeenschappelijk landbouwbeleid.’’ Echter heeft de minister deze motie nog niet volledig 
uitgevoerd. 
(https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/moties/detail?id=2019Z14190&did=2019D29176).  
 
Reeds heeft D66 schriftelijke vragen gesteld aan de minister en in het AO Natuur verduidelijking 
gevraagd waarom de minister deze motie niet uitvoert. In de antwoorden op de schriftelijke vragen, 
binnengekomen op 15 juni 2020, wordt gesteld dat de minister geen mogelijkheden ziet om in te 
grijpen in het toelaten van glyfosaat. Als reden stelt de minister dat op dit moment niet genoeg 
wetenschappelijke inzichten zijn volgens het Ctgb betreffende de werkzame stof glyfosaat of voor 
glyfosaathoudende gewasbeschermingsmiddelen om de motie uit te voeren. 
 
Echter denkt D66 dat wel een wettelijke grondslag kan bestaan om beperkingen in te stellen op het 
gebruik van reeds toegelaten gewasbeschermingsmiddelen en dus glyfosaat. Daarom stel ik voor om 
de parlementaire advocaat zich te laten buigen over hoe deze motie toch uitgevoerd kan worden.  
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